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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvlő kérdés

Dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Navracsics Tibor közigazgatási é s
igazságügyi miniszterhez

„Hogy áll a korrupció elleni harc?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter Úr többször hangsúlyozta, hogy a kormány elkötelezett a korrupció elleni harcba n
Ennek jegyében még az év elején jelentette be, hogy hamarosan megállapodnak az Állam i
Számvevőszékkel egy olyan együttműködésben, amelynek keretében rendszeresen tapasztalatokat
cserélnek majd arról, miképpen lehet még hatékonyabban fellépni a korrupció ellen .

Megtörtént-e már ennek a megállapodásnak a megkötése, illetve a részletszabályok kidolgozása?

Ezen túlmenően az idei költségvetésben többletpénzt adtak az ügyészségeknek és a bíróságokna k
azért, hogy hatékonyabbak lehessenek a korrupció elleni fellépésben . Ennek keretében sajtóhírek
szerint az ügyészségek olyan specialistákat keresnek, akik kimondottan ezzel a területte l
foglalkoznak. A bíróságok pedig azért jutottak többletforráshoz, hogy például a sokszerepl ős,
bonyolult, nagy jelentőségű korrupciós ügyeket gyorsabban tudják elbírálni .

Kérem, tájékoztasson arról, hogy mekkora többletforrásban részesültek az ügyészségek és a
bíróságok a korrupció elleni hathatósabb fellépése érdekében? Felvételre kerültek-e már a fenteb b
említett „specialisták”, és ha igen, hány fő t foglalkoztatnak ilyen munkakörben?

Tisztelt Miniszter Úr! Ön korábban úgy nyilatkozott, hogy az öntisztulást mindenkinek sajá t
magán kell kezdeni . Mindezek alapján mikor várható, hogy valóban megszűnik Magyarországo n
a korrupció?

Budapest, 2011 . október 4 .
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